

BREDFJED ESTATEOWNERS' ASSOCIATION

welcomes you in Bredfjed.

We hope you'll have a nice stay, and with these few directions we kindly ask you to join us in a mutual effort to keep and develop Bredfjed as a peaceful, quiet and well-kept area for all to enjoy.

- Please don't use noisy mashines and tools beyond the timelimit 9am-6pm.
- Dogs should be walked on a leash in the whole area. Please bring a plasticbag for droppings.
- All commons, including greens, toilets, roads, playgrounds, dike and beach are mutual responsibility, so everybody is requested to take part in maintaining Bredfjed as a clean and nice area now and in the future, to the pleasure of owners as well as visitors.
- Camping is not allowed.
- Maximum speed on all roads is 30 km, but you may quite often choose to drive at a lower speed.
- Litter is collecter once a week during summerseason, and once a month during winter. Please don't fill the bins beyond their limits, and please don't put plasticbags on the ground next to the bins. Our wild animals will soon see to it that litter is spread all over the place.
- Keep nature clean



BREDFJED GRUNDEJERFORENING

www.bredfjed.dk bredgrund@hotmail.com

VELKOMMEN

WILKOMMEN

WELCOME



BREDFJED GRUNDEJERFORENING

byder Dem velkommen til Bredfjed.

Vi håber, De får et behageligt ophold, og vil gerne med disse få henstillinger bede Dem være med til sammen med os at fastholde og udvikle Bredfjed som et fredeligt, roligt og velholdt område til glæde for alle.

- Undgå venligst brug af støjende maskiner og værktøj uden for tidsrummet 0900-1800.
- Hunde skal føres i snor i hele området. Medbring venligst plasticposer til hundeaaffald.
- Alle fællesarealer, herunder grønne områder, toiletbygning, veje, lægepladser, diget og stranden, er fælles ansvar, så alle opfordres til at medvirke til, at Bredfjed fortsat er et rent og ordentligt område til glæde for såvel ejere som gæster.
- Campering er ikke tilladt.
- Den maximalt tilladte hastighed på vejene er 30 km/t, men kan ofte med fordel være lavere.
- Der sker dagrenovation en gang om ugen i sommerhalvåret og en gang om måneden i vinterhalvåret. Undlad venligst at overfylde spandene, og undlad ligeledes at henstille plasticposer eller lign. ved siden af spandene. Områdets vilde dyr vil hurtigt sprede sådant affald over hele området.
- Hold naturen ren !

VEREIN DER GRUNDSTÜCKBESITZER IN BREDFJED

heisst Sie willkommen in Bredfjed.

Wir hoffen, dass Sie einen angenehmen Aufenthalt haben, und möchten Sie mit diesen wenigen Hinweisen bitten mit uns Bredfjed als ein friedliches, ruhiges und wohlgezogenes Gebiet alle zur Freude festzuhalten und zu entwickeln.

- Bitte verwenden Sie keine lärmmerische Maschinen und Werkzeuge ausserhalb 0900-1800.
- Hunde müssen an der Leine geführt werden. Bitte bringen Sie Plasticütten für Nachlässe.
- Für alles gemeinsames, unter dessen grüne Flächen, Toiletten, Strassen, Spielplätze, Deich und Strand sind wir alle verantwortlich. Alle werden deswegen gebeten dabei mitzuwirken, dass Bredfjed ein sauberes und ordentliches Gebiet bleibt, zur Freude für sowohl Besitzer als Gäste.
- Camperen ist nicht erlaubt.
- Höchstgeschwindigkeit aller Strassen ist 30 km, aber manchmal fährt man gern langsamer.
- Müll wird im Sommersaison einmal in der Woche abgeholt, im Winter einmal des Monats. Bitte überfüllen Sie nicht die Eimer, und stellen Sie bitte auch nicht Plasticütten neben die Eimer. Die wilde Tiere werden schnell dafür sorgen, dass Müll überall zerstreut ist.
- Natur sauber halten !